
Osnovna šola Mengeš 

 
SVET STARŠEV 

 

Štev.: 900-3/2022/2 

 
ZAPISNIK 

 
1. seje sveta staršev v šolskem letu 2022/2023, ki je bila  

v torek, 4. 10. 2022, ob 18. uri v učilnici 29 
 

Prisotni: člani sveta staršev (od 1. do 9. razreda – glej listo prisotnosti), ravnatelj, g. Sašo Božič, pomočnica 
ravnatelja, ga. Tatjana Cevec Drolc, svetovalna delavka, ga. Nives Zelenjak 
 
G. Sešek, predsednik sveta staršev, je pozdravil prisotne člane. Zahvalil se je g. Burkeljci, prejšnjemu 
ravnatelju, za uspešno vodenje šole celih 15 let. G. Burkeljca se je zahvalil za zaupanje in konstruktivno 
sodelovanje s člani sveta staršev in dodal, da si je po tolikih letih zaželel več poučevanja in pedagoškega dela 
in ostaja na šoli kot učitelj in pomočnik ravnatelja.  
 
G. Božič, novoimenovani ravnatelj, je pozdravil prisotne člane, in se jim zahvalil za zaupanje. Je mnenja, da je 
bilo delovanje sveta staršev vedno konstruktivno in želi, da tako ostane tudi v bodoče. Delovanje sveta bo 
potekalo tako kot prej, na sejah se bodo srečali 2- do 3-krat letno. 
 
Nato je g. Sešek predlagal spremenjeni dnevni red, in sicer, da se zamenjata 1. in 2. točka dnevnega reda, s 
čimer so se strinjali vsi prisotni člani. 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Konstituiranje sveta staršev za šolsko leto 2022/2023: 
a) informacija o izvolitvi članov sveta staršev 

2. Obravnava in potrditev zapisnika 4. seje sveta staršev (šolsko leto 2021/2022) 
3. Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za 2021/2022 – informacija 
4. Letni delovni načrt OŠ Mengeš za šolsko leto 2022/2023 – predstavitev in mnenje 
5. Poročilo o delovanju šolskega sklada v šolskem letu 2021/2022 
6. Poročila predstavnikov staršev s 1. roditeljskega sestanka 
7. Aktualno 

 
 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb in dodatnih predlogov, zato je bil sprejet 
 
SKLEP: Potrdi se predlagani dnevni red. 
 
 
K tč. 1) 
a)  
G. Sešek je prebral seznam predstavnikov sveta staršev po posameznih oddelkih. Manjkal je le predstavnik 8. 
a razreda.  
 
 
K tč. 2) 
Na zapisnik 2. seje v š. l. 2020/2021 ni bilo pripomb, zato je bil sprejet 
 
SKLEP: Zapisnik 2. seje sveta staršev v šolskem letu 2020/2021 je bil potrjen. 
 
  
K tč. 3) 
Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2021/2022 je predstavil g. ravnatelj in ob tem dodal, da je učiteljski 
zbor že obravnaval dokument in podal pozitivno mnenje. Večino vsebine se je obravnavalo že na prejšnji seji. 
Dodatno je predstavil rezultate NPZ. Kot običajno, so naši učenci pri vseh predmetih dosegli rezultate nad 
slovenskim povprečjem, in sicer pri 9. razredu – pri matematiki 67 % (slov. povprečje 57,7 %), nemščini 61,6 
% (46,5 %) in slovenščini 56,0 % (49,1 %), pri 6. razredu pa pri matematiki 52,3 % (49, 7 %), angleščini 71,8 
% (63,5 %) in slovenščini 51,2 % (45,5 %). Rezultatom NPZ naj bi dali večjo težo pri vpisu v srednje šole, še 
posebej velja to pri srednjih šolah, kjer bodo omejitve, saj bodo tam upoštevali tudi rezultate NPZ. 
G. Štruklja je zanimalo, katera šola je imela najvišje povprečje na NPZ. G. ravnatelj je odgovoril, da ta 
podatek ni znan. 
Po razpravi so člani sveta staršev soglasno sprejeli  
 
SKLEP: Svet staršev je podal pozitivno mnenje k Poročilu o realizaciji LDN 2021/2022. 
 

 



 
K tč. 4) 
Pri predstavitvi Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 je g. ravnatelj povedal, da se bo število 
vpisanih učencev počasi začelo zmanjševati. Letos imamo na šoli 880 učencev, v šolskem letu 2026/2027 jih 
bo predvidoma 825.  
Letos imamo težave pri nadomeščanju učiteljev, saj ministrstvo ne financira študentskega dela, kot ga je v 
času korone. Šole opozarjajo na vsesplošno težavo nadomeščanja učiteljev. 
Za gradnjo nove kuhinje, jedilnice in ostalih prostorov so na občini že prejeli ponudbe. Zaradi stanja v 
gradbeništvu s 1. 9. 2023 zelo verjetno še ne bomo uporabljali novih prostorov.  
Šola v naravi se izvaja za učence od 2. do 7. razreda, saj smo na šoli zasledili zmanjšan interes pri učencih 8. 
razreda. Ker je zaradi večjega števila učencev (ki se šole v naravi ne udeležijo) potrebno v šoli v tem terminu 
izvesti podoben program kot ga imajo učenci v ŠN, nimamo pa dovolj učiteljev, smo se odločili, da za učence 
8. razreda ne bomo organizirali šole v naravi. Starejšim učencem zato ponujamo različne obogatitvene 
dejavnosti. 
Na šoli smo letos učencem ponudili 24 obogatitvenih dejavnosti, od katerih se jih bo izvedlo 21 (pri treh se je 
prijavilo premalo učencev). Od 40 ponujenih interesnih dejavnosti, jih bomo izvajali 37. Na šoli bomo izvedli 
tudi veliko preventivnih dejavnosti. 
Ker je v šolskem letu veliko tekmovanj iz znanja, bomo na spletni strani šole objavljali datume tekmovanj, 
kasneje pa tudi rezultate. 
G. ravnatelj je povedal, da imamo letos predvidenih kar nekaj prireditev – Otroški živ-žav, Sonce za vse, 
Iskrice v očeh, Prvošolčkov dan, Kdor vesele pesmi poje, Šola tako in drugače in valeta, ki naj bi jo izvedli v 
Kulturnem domu, saj je tam bolj slovesno vzdušje. Vse prireditve bomo vnaprej objavili na spletni strani šole. 
Kot je dejal g. ravnatelj, naj bi na šoli začeli varčevati tudi s papirjem. Počasi bi radi prešli na e-izpolnjevanje 
raznih obrazcev. 
Glede opravičevanja odsotnosti učencev je dejal, da je prav, da ima otrok občutek, da je šola pomembna in 
da mora prinesti pisno opravičilo. Starši ga lahko zapišejo v Načrtujem (le za 1. razred ne pride prav, ker 
Načrtujem nosijo domov le ob petkih).  Naj starši odsotnost sporočijo po e-pošti kakšen dan prej. Na nekaterih 
šolah zahtevajo celo zdravniško opravičilo, saj se je med korono opravičevanje »vsepovprek« zelo razširilo in 
otroci veliko manjkajo v šoli. 
Na vprašanje staršev koga lahko pokličejo, če pride do težav po 15. uri (npr. da ne morejo priti pravočasno po 
otroka) je g. ravnatelj odgovoril, da otrok v tem primeru počaka pri učiteljici. Žal po 15. uri nimamo osebe, da 
bi lahko dvigovala telefon. Z izgradnjo novega dela šole (kuhinje, jedilnice in ostalih prostorov) bomo na šoli 
poenostavili sistem za prevzem učencev iz OPB.  
 
Po razpravi so prisotni člani soglasno sprejeli 
 
SKLEP: Svet staršev je dal pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2022/2023. 
 
 
K tč. 5) 
Poročilo o delovanju šolskega sklada v lanskem šolskem letu je pripravila ga. Mojca Reven, predsednica 
upravnega odbora, predstavil pa g. ravnatelj. Dejal je, da je bilo delovanje šolskega sklada v prejšnjem letu 
zaradi korone zelo okrnjeno, zato so bili prihodki precej nižji od dohodkov, in sicer je bilo prihodkov le 
4.921,40 €, odhodkov pa 13.721,13 €. Stanje na 31. 8. 2022 je 25.440,00 €.  
Za nakup delovnih zvezkov niso namenili veliko sredstev, saj je za pomoč zaprosilo manj staršev kot prejšnja 
leta.  
Dana je bila pobuda, da bi šola pripravila donatorsko pogodbo za šolski sklad, da bi jo lahko posredovali 
raznim podjetjem, ki bi bili pripravljeni šolskemu skladu donirati sredstva. Člani menijo, da so podjetja v 
Mengšu zainteresirana za takšno sodelovanje. G. ravnatelj je dejal, da je še nismo uspeli pripraviti. Pomoč pri 
pripravi donatorske pogodb je ponudila ga. Mery Kegl.  
G. ravnatelj je dodal, da bo zdaj možno šolskemu skladu nameniti tudi del dohodnine.  
Del sredstev zbiralne akcije zbiranja starega papirja se nameni tudi šolskemu skladu. Starši si želijo, da bi 
vsaj 2-krat papir zbirali popoldne. G. ravnatelj je dejal, da bomo poskušali to upoštevati. Podan je bil predlog, 
da bi se papir zbiral pri Harmoniji, vendar bi tam imeli težavo z električnim napajanjem tehtnice.  
Prisotni člani sveta staršev so soglasno sprejeli 
 
SKLEP:  Svet staršev je bil seznanjen s Poročilom o delovanju šolskega sklada v šolskem letu 
2021/2022. 
 
 
K tč. 6) 
Poročila predstavnikov staršev s 1. roditeljskega sestanka: 

- Starši 8. č razreda se ne strinjajo, da se v 8. razredu ne izvaja šole v naravi. Ga. Zelenjak je 

povedala, da na drugih šolah v devetih letih osnovne šole izvedejo le 3 šole v naravi. G. ravnatelj je 

predlagal naj se otroci vključijo v obogatitvene dejavnosti.  

- G. Zevnik je predlagal, naj si šola prizadeva organizirati šolo v naravi tudi za učence 8. razreda. V 

letnem delovnem načrtu naj se popravijo ure za OPB do 16.30 oz. 17.00 Izpostavljen je bil problem, 

da je jedilnik šolske prehrane ves čas isti. G. ravnatelj je dejal, da imamo na šoli še vedno problem 

premajhne kuhinje in jedilnice in je kosilo za učence 8. in 9. razreda organizirano v Harmoniji, 

potrudili smo se, da imajo učenci 7. razreda kosilo na šoli. Dejal je, da so predlogi dobrodošli – če so 



izvedljivi, jih upoštevamo. Kako je z opravičili – imamo na šoli to poenoteno? G. ravnatelj je 

odgovoril, da se učitelji sami odločijo – lahko se opravičilo zapiše v Načrtujem ali sporočilo pošlje na 

e-naslov razrednika. 

- 9. c – starše zanima, zakaj na spletni strani ni obvestil o športnem dnevu (za primer, če so otroci 

odsotni v šoli, ko se delijo obvestila). G. ravnatelj je odgovoril, da na šoli želimo, da si učenci čim več 

stvari zapomnijo sami in imajo skrb, da to povedo doma (zato še vedno dobijo pisna obvestila); prav 

pa je tudi, da se otroci med seboj obveščajo sami. Starši so pohvalili učitelja g. Sama Zelka, saj je 

pozitivno opisal razred in ima zaupanje v učence, čeprav so težave v razredu.  

- 3. razred – otroci so »pogruntali«, da posamezen ključ garderobnih omaric odklene več omaric. G. 

ravnatelj je povedal, da smo na šoli zaznali ta problem, čeprav teh težav prej ni bilo. V času odmorov 

bomo poskrbeli za varstvo z dežurnimi učitelji. Nadalje pri prevozu učencev s šolskim kombijem ni 

dovolj prostora za vse učence. G. ravnatelj je povedal, da smo bili obveščeni o tem primeru. 

Prevoznik je dolžan zagotoviti prevoz za vse prijavljene učence, ki so dobili kartončke. Če starši 

zaznajo še kakšne težave, naj to takoj sporočijo šoli. 

- G. Lorber je mnenja, da bi morali zamenjati izvajalca prevozov s šolskim kombijem (Slaparja), saj bi 

moral zamenjati »vozni park«. G. ravnatelj je opozoril, da prevoze s šolskim kombijem organizira 

občina (tudi za učence iz Loke in Topol, čeprav to ne bi bilo potrebno) in se morajo starši s predlogi in 

pritožbami glede prevozov obrniti na njih. Če smo na šoli zaznali težave, smo urgirali in o tem 

obvestili občino, nimamo pa pristojnosti za urejanje teh zadev. Ga. Kegl je dodala, da bo občino (kot 

občinska svétnica) opozorila na to.  

- Na vprašanje, zakaj so obogatitvene dejavnosti  ponujene samo učencem od 4. razreda dalje, je g. 

ravnatelj odgovoril, da so za mlajše učence pripravljeni njim prilagojeni programi. Drugi starši pa 

menijo, da imajo nekateri učenci 1. razreda preveč interesnih dejavnosti.  

- Glede pripombe o neprehodni poti v času »monsunskega« dežja od parkirišča pri občini do šole je g. 

ravnatelj predlagal, naj se starši obrnejo na občino. Smo jih pa s strani šole že večkrat opozorili na to. 

Ravno tako tudi o uporabnikih električnih skuterjev, ki se z njimi vozijo po šolski poti – drevoredu, o 

čemer je seznanjena tudi policija. 

- Težave pri kosilu – učenci imajo kosilo v jedilnici in štirih učilnicah, delilnica je pa le ena. G. ravnatelj 

je povedal, da žal nimamo nobenih rezerv. Počakati bo treba na novo kuhinjo in jedilnico. 

- V 6. a razredu so dali dve pobudi – naj šola organizira rekreativni odmor – g. ravnatelj je odgovoril, 

da to ni možno, saj smo preveliki in bi organizacija, da bi v treh minutah ven spravili 880 učencev, bila 

»misija nemogoče«. Starši si želijo, da bi učitelji obveščali starše, če pri njihovih otrocih zaznajo 

težave (npr. neopravljanje domačih nalog) – g. ravnatelj je dejal, da imamo na šoli prakso, da v takih 

primerih učitelj pokliče starša. 

- 1. a – nekatere starše moti »oddajanje« otrok iz podaljšanega bivanja. Želijo si, da bi bilo to na 15 in 

ne 30 minut. G. ravnatelj je dejal, da to žal ne gre, če želi učitelj v miru z otroki izvesti kakšne 

ustvarjalne delavnice, socialne in družabne igre. Drugače je lahko učitelj le varuška otrokom. 

- 1. c – starši so šokirani zaradi »oddajanja« otrok iz podaljšanega bivanja. G. ravnatelj je dejal, da 

smo med korono uvedli sistem, da starši na svoje otroke počakajo pred šolo, in ga ohranjamo tudi za 

naprej. Zelo pomemben je vidik varnosti otrok, saj so se na nekaterih šolah pojavile težave, ker so se 

po šoli sprehajale tudi druge osebe.  

- 2. b – med popoldansko malico in športom naj bi učenci gledali risanke – g. ravnatelj je odgovoril, da 

risank v šoli ne bomo gledali. 

- 1. c – pri dodatnih urah angleščine naj bi učenci gledali You tube – g. ravnatelj je dejal, da ga lahko 

uporabljajo pri predstavitvi določenih vsebin. 

- Izrečena je bila pohvala za urejeno spletno stran šole. Ali je možno nadomeščanja objaviti na spletni 

strani šole? G. ravnatelj je rekel, da bomo preverili, če je to v eAsistentu sploh možno. 

- Izpostavljen je bil problem premajhnih porcij hrane v 7. razredu. G. ravnatelj je povedal, da imajo 

učenci možnost v »Lakotnikovem kotičku« dobiti sadje oz. dodatno malico. 

- Na vprašanje, če bo šola imela kdaj tudi vegetarijansko prehrano, je g. ravnatelj odgovoril, da 

smernice določajo strokovnjaki na NIJZ, ki odsvetujejo vegetarijansko prehrano. Lani smo naročili 

inšpekcijo NIJZ, ki je pregledala naše jedilnike, možnosti za pripravo hrane v sedanjih prostorih in 

samo pripravo hrane. Inspekcija ni imela nobenih pripomb.  

- 5. c – varnost na spletu (spolna zloraba) – g. ravnatelj poskuša učencem predstaviti posledice, meni, 

da je pri tem vloga staršev zelo pomembna, gre za naporno in kompleksno temo – veliko teh vsebin 

in nasvetov lahko starši najdejo na spletu. 

- 2. a – starše zanima, če je kakšna možnost, da se v JUV zgodaj zjutraj združi otroke, da ne bi 

posamezni otroci sami sedeli v razredu? Ga. Cevec Drolc je rekla, da bodo preverili možnosti. 

 
 
K tč. 7) 
G. ravnatelj je povedal, da je šola podražila prehrano, verjetno bomo morali to še ponoviti, saj se hrana 
izredno draži, višajo se stroški materiala, zaposlenih in energentov. Cene so postale neobvladljive. Tudi 
prevozi se dražijo – odpovedali smo prevoz za smučarski tečaj, saj bi cena tečaja s prevozom znašala 350 € 
na učenca. 



Na šolah po Sloveniji se pojavljajo težave, saj se na razpisano delovno mesto učitelja med šolskim letom 
nihče več ne prijavi, prav tako tudi ne na druga delovna mesta (npr. računovodja, kuhar …). Šole so na 
pomanjkanje učiteljev opozarjale že leta. Na naši šoli smo imeli srečo in dobili 7 novih učiteljev (verjetno je 
pomembno tudi to, da mengeška šola slovi kot dobra šola, na šoli deluje dober, pozitiven kolektiv). Problem 
je, da učitelji presegajo svojo obvezo, stvar je šla predaleč. Če država začne že danes reševati težave, je 
prepozno. Kot družba bomo morali začeti delati drugače, da se bodo mladi sploh imeli interes se zaposliti kot 
učitelji. Tudi plače so prenizke.  
Izpostavljeno je bilo mnenje, da šola premalo sodeluje s starši, ki se morajo odzvati na težave učencev. G. 
ravnatelj je rekel, da šola brez staršev ne more delovati – če ni staršev, ki bi poslušali, sodelovali in ukrepali, 
nič ne zaleže. Je pa šola danes drugačna, kot je bila včasih. Učitelj je včasih ukrepal sam, danes se pa s 
težavami učencev ukvarja skupina strokovnih delavcev na šoli. Učitelj pokliče starše, ker mu ni vseeno za 
otroka. Rezultati bi bili lahko boljši, vendar morajo starši takoj odreagirati. 
 
 
 
Predsednik je sejo zaključil ob 20.15. 
 
Zapisala                                                     Predsednik sveta staršev                   
Jasmina Kosec                                                                       Aleksander Sešek                               


